
  
 

 
 

Protokół nr 4/2024 
z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  

Rady Miasta Płocka, 
które odbyło się 25 września 2024 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.31 
Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.16 

Stan członków Komisji – 6 
Obecnych – 5  
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Spotkanie prowadziła Pani radna Marta Krasuska – Przewodnicząca Komisji. 
 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 28 sierpnia 2024 roku. 
3. Informacja o pozyskanych i wykorzystanych środkach unijnych w latach 2014-2024. 
4. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050  
(druk nr 115),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 116), 
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących projektu 

uchwały w sprawie zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka  
(druk nr 111), 

4) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Sportu  
(druk nr 104),  

5) sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  
Gminy-Miasto Płock oznaczonej jako działka nr 62/19 i działka nr 62/20 o łącznej 
powierzchni 0,2329 ha położonej w Płocku przy ul. Targowej, na rzecz 
dotychczasowego użytkownika wieczystego (druk nr 105), 

6) wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę-Miasto Płock wniosku o dofinansowanie na 
konkurs oraz przyjęcie do realizacji przedsięwzięcia polegającego na wymianie źródeł 
ciepła i poprawie efektywności energetycznej instytucji edukacyjnych (druk nr 109), 

7) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Szansa na 
sukces” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 
2021-2027 (druk nr 110), 

8) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, klubie dziecięcym  
i u dziennego opiekuna prowadzonych przez Gminę-Miasto Płock oraz maksymalnej 
wysokości opłaty za wyżywienie (druk nr 112), 

9) wyrażenia zgody na udział Gminy-Miasto Płock w projekcie partnerskim  
pn.: „Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania (RMR)” 
współfinansowanym ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus w ramach 
Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 113),  
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10) powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Rad 
Mieszkańców Osiedli (druk nr 114), 

11) przyjęcia Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2025 rok (druk nr 117). 

5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad pkt. 1 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Witam Szanownych Państwa na posiedzeniu Komisji Skarbu, 
Budżetu i Gospodarki Finansowej. Widzę… Witam osoby, które tutaj zebrały się na auli oraz 
osoby, które oglądają nasze posiedzenie online. Szanowni Państwo, zanim przejdziemy do 
porządku obrad bardzo proszę o sprawdzenie obecności, sprawdzimy czy mamy kworum.” 
 
Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 
4 głosy – za 
0 głosów – przeciw 
0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czyli możemy obradować. Dobrze, szanowni Państwo, na początku 
chciałabym Państwa prosić o zagłosowanie nad zmianą porządku obrad… Tu dalej jest 
przyjęcie porządku nowego… Chcielibyśmy przesunąć podpunkt 10 do podpunktu 4 i tutaj 
bardzo bym prosiła o przyjęcie już zmienionego porządku posiedzenia. Kto z Państwa 
radnych jest za przyjęciem porządku obrad? 
 
Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Po przegłosowaniu przyjęto następujący porządek obrad: 
1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej  
z 28 sierpnia 2024 roku. 
3. Informacja o pozyskanych i wykorzystanych środkach unijnych w latach 2014-2024. 
4. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 
sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 
nr 115),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 116), 
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących projektu 

uchwały w sprawie zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk nr 111), 
4) powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Rad 

Mieszkańców Osiedli (druk nr 114), 
5) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Sportu (druk nr 

104),  
6) sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność  

Gminy-Miasto Płock oznaczonej jako działka nr 62/19 i działka nr 62/20 o łącznej 
powierzchni 0,2329 ha położonej w Płocku przy ul. Targowej, na rzecz 
dotychczasowego użytkownika wieczystego (druk nr 105), 

7) wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę-Miasto Płock wniosku o dofinansowanie na 
konkurs oraz przyjęcie do realizacji przedsięwzięcia polegającego na wymianie źródeł 
ciepła i poprawie efektywności energetycznej instytucji edukacyjnych (druk nr 109), 
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8) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Szansa na 
sukces” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 
2021-2027 (druk nr 110), 

9) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, klubie dziecięcym i u dziennego 
opiekuna prowadzonych przez Gminę-Miasto Płock oraz maksymalnej wysokości 
opłaty za wyżywienie (druk nr 112), 

10) wyrażenia zgody na udział Gminy-Miasto Płock w projekcie partnerskim  
pn.: „Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania (RMR)” 
współfinansowanym ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus  
w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 113),  

11) przyjęcia Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2025 rok (druk nr 117). 

5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, zmieniony porządek obrad 
mamy.” 
 
Ad pkt. 2 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 
z 28 sierpnia 2024 roku. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jeśli nie ma żadnych uwag i pytań, to bardzo proszę kto z Państwa 
radnych jest za przyjęciem protokołu?” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Protokół nr 3/2024 z posiedzenia Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej został 
przyjęty. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję Państwu.” 
 
Ad pkt. 3 
Informacja o pozyskanych i wykorzystanych środkach unijnych w latach  
2014-2024. 
 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, w punkcie trzecim dzisiejszego posiedzenia 
mamy temat nieseryjny, nie będzie wymagał głosowania, dotyczy informacji o pozyskanych  
i wykorzystanych środkach unijnych w latach 2014-2024. Materiał Państwo otrzymaliście, są 
osoby, które mogą udzielić informacji na auli, więc jeżeli macie Państwo radni jakieś pytania 
to bardzo proszę. Czy są jakieś pytania do materiału? Nie widzę z sali. Bardzo dziękuję za 
przygotowanie materiału. Nie ma pytań, zatem przechodzimy do kolejnego punktu.” 
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Ad pkt. 4  
Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  
w następujących sprawach:  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki Finansowej 
zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 115 i 116 omówić razem. Radni wyrazili 
zgodę. 
 
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 
(druk nr 115) oraz 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 
(druk nr 116) 
 
Projekt uchwały na druku nr 115 z autopoprawką stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Projekt uchwały na druku nr 116 z autopoprawką stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy Pan skarbnik chciałby coś do tych punktów? Pan skarbnik nie 
chce. To może chociaż o autopoprawce parę słów, dobrze?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Właśnie.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Jeśli chodzi o autopoprawkę 
to proponujemy zmianę dotyczącą rozbudowy ulicy Przemysłowej i przebudowy ulicy 
Kostrogaj, czyli tej jakby drugiej części obwodnicy – przesunięcie miliona 632 tysięcy na rok 
następny. Jest to związane ze zmianą harmonogramu płatności w zakresie umowy dotyczącej 
przebudowy urządzeń elektroenergetycznych kolidujących z realizacją tego zadania. I druga 
przesuwka na rok 2025 to również jest 114 tysięcy na zadaniu Zielono-niebieska 
infrastruktura. Związane jest to z przesunięciem części płatności na rok 2025. Tam chodzi 
głównie o tak naprawdę o fakturę, która będzie za listopad, wystawiona w grudniu i płatna  
w styczniu. Kolejne to jest zmniejszenie wydatków na utworzenie parków kieszonkowych na 
terenie miasta Płocka. To jest 332 tysiące. To jest coś takiego samego co było w głównej 
uchwale, mówiące o parku na Międzytorzu i o tym skwerze na Harcerskiej. To zadanie 
utworzenia parków kieszonkowych przechodzi do zadania Bioróżnorodność. Tak że to jest po 
prostu przesunięcie…” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Przesunięcie.” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… między zadaniami, ale 
przeniesienie jakby na rok 2025 i 2026. Tam jest ponad 8 milionów na 2025 i ponad  
5 milionów na 2026. Kolejne zmniejszenie rozliczenia z tytułu podatku VAT o 271 tysięcy.  
I zmniejszenie również wydatków na odsetkach o 2 miliony złotych. Natomiast zwiększenia to 
milion, w zasadzie milion 20 tysięcy złotych na wspieranie dzieci pozbawionych właściwej 
opieki rodzicielskiej z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń dla rodzin zastępczych oraz  
w związku z waloryzacją świadczeń dla pełnoletnich wychowanków instytucjonalnej pieczy 
zastępczej i zwiększenia liczby wypłaconych świadczeń. Te środki będą przeznaczone…  
I kolejne zwiększenie jest również o 2 miliony 200 tysięcy na… z przeznaczeniem na 
ostateczne rozliczenie z wykonawcą robót budowy akwariów zakładu… znaczy zoo. Dotyczy to 
sprawy sprzed kilku lat i w tej chwili powinna się kończyć sprawa sądowa z wykonawcami.  
I kolejne również zwiększenie jest o 916 tysięcy na wydawanie zezwoleń na lokalizację  
w pasie drogowym obiektów lub urządzeń oraz za zajęcie pasa drogowego. To jest 
przeznaczenie… znowu z przeznaczeniem na zwrot kary za zajęcie pasa drogowego, która to 
kara była wystawiona pięć lat temu. W 2024 podmiot, który miał te pieniądze zapłacić 
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zapłacił, natomiast w międzyczasie było odwołanie do SKO. SKO utrzymało w mocy naszą 
decyzję, natomiast kontrahent odwołał się do sądu gdzie wygrał i to będzie jakby tą karę, 
którą otrzymaliśmy w tym roku również w tym roku będziemy zwracać. I ostatnia taka 
większa zmiana to mamy zwiększenie dochodów o 461 tysięcy na realizację przez Zespół 
Szkół Usług i Przedsiębiorczości projektu Szansa na sukces współfinansowanego z Unii 
Europejskiej i jednocześnie o tą samą kwotę zwiększenie wydatków na realizację tego 
projektu. To takie największe zmiany w autopoprawce. Jeśli jakieś pytania to będziemy 
odpowiadać.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tak, widzę właśnie, Pan radny Tomek Maliszewski.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Panie 
skarbniku, ja mam pytanie odnośnie terenu cmentarza żydowskiego. Przenosimy płatność na 
2025 rok – 42 tysiące. Moje pytanie jest takie: kiedy jest jakby zakończenie, kiedy 
otrzymamy dokumentację projektową? Czy w tym roku czy w następnym roku?  
Czy możemy…?” 
 
Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To już Pan prezydent odpowie. 
Powiem prawdę, że nie wiem konkretnej daty.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! Zgodnie z ostatnią informacją uzyskaną  
w ubiegłym tygodniu od projektanta najpóźniej w styczniu będziemy mieli już dokumentację. 
Stąd też przesunęła się kwestia uzgodnień z zarządcą. Generalnie – przepraszam, ale – 
musieliśmy tutaj spotkać się w Warszawie w kwestii ustaleń ostatecznych co do zajętości 
tego gruntu i możliwości usadowienia pewnych elementów. Dziś mamy to już wszystko 
ustalone. Projektant w styczniu przekaże nam kompletną dokumentację i stąd też 
przesunięcie tych środków.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Panie 
prezydencie, a mógłby Pan nam powiedzieć jak – w kilku zdaniach – jak będzie wyglądać ten 
teren? Co my chcemy tam zrobić? Nasadzenia jakieś?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Nie, nie, nie możemy robić nasadzeń. Właśnie cały może nie problem, ale wyzwanie po 
naszej stronie polegało na tym, że zagospodarowanie tego terenu nie powinno w żaden 
sposób ingerować w grunt, więc wszystko co będzie będzie posadowione – czy to będzie mała 
architektura… Nawet był problem z oświetleniem czy z monitoringiem. Musieliśmy umieścić  
w takich miejscach, żeby z jednej strony ten skwer oświetlić, doświetlić, ale nie ingerował on 
w grunt cmentarza, nie możemy nawet łopaty wbić. Także nie ma możliwości nasadzeń. 
Będzie pielęgnacja. Był zrobiony operat dendrologiczny i inwentaryzacja drzew. Ten 
drzewostan i te elementy mogą pozostać. Żadne dodatkowe ingerencje w grunt – właśnie to 
były te ustalenia między innymi z właścicielami cmentarza.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy jakaś wizualizacja jak już projekt się pojawi?” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Ależ oczywiście że ją mamy. Mogę ją przedstawić jeżeli będzie potrzeba na kolejnej…  
Ja sobie zapiszę…” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: 
„Możemy jutro na sesji?” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Na sesji?” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Na sesji.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„To tak mało czasu. Znaczy, postaram się pokazać, tylko… Dobrze. Postaram się. Poproszę, 
żeby taka wizualizacja była przygotowana na jutro.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To nie 
musi być jakaś super wizualizacja…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Nie, nie, nie…” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… 
tylko po prostu może na jednym slajdzie się uda.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Ależ oczywiście, że tak. Już zapisuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jeszcze jedno pytanie.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To 
jeszcze pytanie. Pan prezydent na pewno się spodziewa tego pytania. Na jakim etapie 
realizacji jest budowa ulicy Ośnickiej?” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„To będzie dobra wiadomość. Już widzę, że Pan radny się uśmiecha, pewnie już coś wie. Tak, 
po 14 miesiącach w ubiegły wtorek otrzymaliśmy wytyczne z RDOŚ, na które oczekiwaliśmy, 
tak jak wspomniałem, 14 miesięcy. Te wytyczne pozwalają nam w tej chwili na kontynuację 
projektowania. Stąd też decyzja o tym, że środki na realizację przeniesione są na przyszły 
rok, ponieważ zakładamy, że teraz będziemy mogli już po 14 miesiącach – przepraszam, 
powtarzam to – po 14 miesiącach oczekiwania na wytyczne. Te wytyczne pozwalają nam 
dzisiaj na kontynuację projektowania. Wytyczne dotyczą tego tylko i wyłącznie zakresu 
prowadzonych prac jakie należy przyjąć działania zabezpieczające. Dobra informacja, szkoda, 
że dopiero po tak długim czasie. Ruszamy w tej chwili, spotykamy się w przyszłym tygodniu  
z projektantem, żeby ustalić – niestety – przedłużenie umowy z projektantem. Co do 
szczegółów myślę, że na kolejnej komisji będę mógł powiedzieć coś więcej jeżeli chodzi  
o ostateczny termin. On będzie… On mógł dopiero doprecyzowany w momencie kiedy 
wszystkie niezależne i od nas, i od projektanta instytucje dadzą odpowiednie zgody. Dziś już 
je mamy…” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„Te zgody są już, tak?.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Tak jest, już wszystko mamy Panie radny.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Niech Pan prezydent mi nie ucieka, bo jeszcze ja mam pytanie. 
Bardzo bym prosiła w kwestii grzebowiska żeby Pan prezydent uspokoił mieszkańców Płocka, 
skąd to przesunięcie, zdjęcie środków z grzebowiska na ten rok.” 
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Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Z grzebowiskiem mamy troszkę… Pani radna, tak jak Pani wie, bo na bieżąco też staram 
się…” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Wiem.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„… informować, z grzebowiskiem mamy tego typu wyzwanie, że musimy znaleźć miejsce  
i je znaleźliśmy. Tak nam się wydaje. Mieliśmy trzy miejsca, w tej chwili mamy już jedno 
miejsce. Miejsce, które się wydaje najbardziej odpowiednie, do którego jest bardzo…  
w sposób bardzo płynny możliwość i dojścia czy dojazdu. Znajduje się ono blisko cmentarza 
komunalnego, po drugiej stronie. Dziś pracujemy nad tym, żeby ten teren – w pierwszej 
kolejności – przez służby odpowiedzialne za ochronę zieleni móc oszacować jakie są 
potrzebne tam drobne przycinki, bo byłem osobiście również w tym terenie, więc widziałem, 
że znajduje się w tym terenie dość duża ilość drzew, ale myślę, że drzewa to nie jest duży 
problem. Większym będzie jakby wyczesanie trochę tego terenu – mówiąc kolokwialnie –  
i go uporządkowanie. Ale podstawowym wyzwaniem albo podstawowym dla nas celem w tej 
chwili jest dokonanie w najbliższym czasie zmian w zakresie miejscowego planu, ponieważ 
dopóty dopóki przeznaczenie tego terenu jest usługowe, a tego typu miejsce jak grzebowisko 
jest pewnego rodzaju cmentarzem, a ono też musi mieć też swoje oznaczenie  
w nomenklaturze miejscowego planu. Do tego dążymy, nasze służby działają ku temu, żeby 
czy przy… czy dokonać oddzielnie zmiany miejscowego planu czy procedować to z planem 
ogólnym. Pracujemy nad tym, żeby wypracować jak najszybciej dogodne rozwiązanie, które 
pozwoli nam zgodnie z prawem w tym miejscu usadowić swoistego rodzaju cmentarz.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „OK. Ja tylko tak właśnie chcę uspokoić mieszkańców. Te pieniądze, 
które były przeznaczone…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„One są tylko przesunięte, nie znikają.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „To po prostu wiąże się z tym, że być może nie będzie potrzebny 
zakup nieruchomości pod budowę grzebowiska, tylko…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„No nie. Rozważaliśmy, że trzeba będzie zakupić…” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „… będzie na działce…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„W tej chwili to jest nasz teren. Może jedynie doprowadzenie go do jakiejś takiej używalności, 
ale to już są bardziej sprawy kosmetyczne niż konieczność dokonywania dużych zakupów.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję za odpowiedź. Szanowni Państwo, czy macie 
jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. Dziękuję Panu skarbnikowi i Panu prezydentowi za 
udzielenie odpowiedzi. Szanowni Państwo, skoro nie ma pytań i uwag to bardzo bym prosiła  
o przejście do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
na druku 115 z autopoprawką? Czekamy jeszcze. Nie może pewnie Pan radny Milewski 
zagłosować. Czy możemy przez podniesienie ręki albo…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Jestem przeciw.” 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Przeciw.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski głosował ręcznie z powodu problemów technicznych z tabletem. 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 115): 
- 3 głosy – za, 
- 1 głos – przeciw, 
- 1 głos – wstrzymujący się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dobrze, czyli mamy podsumowując: 3 głosy za, 1 głos przeciw,  
1 głos wstrzymujący. Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, i kolejne głosowanie. Kto  
z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 116  
z autopoprawką? Czy tutaj również mogę prosić o informację? Udało się.” 
 
Wynik głosowania (projekt uchwały na druku nr 116): 
- 3 głosy – za, 
- 1 głos – przeciw, 
- 1 głos – wstrzymujący się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, punkt 3.” 
 
3) przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami Płocka dotyczących 
projektu uchwały w sprawie zmian w Statutach Osiedli Miasta Płocka (druk nr 111) 
 
Projekt uchwały na druku nr 111 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy tutaj do tego punktu jakieś uwagi, pytania? Nie widzę, zatem 
przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
na druku numer 111? Kto jest za, kto jest przeciw, kto się wstrzymuje?” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „I co teraz? Zostawiamy, tak?” 
 
[głos z sali niezrozumiały]  
 
Wynik głosowania: 
- 3 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dobrze. Szanowni Państwo, punkt 4.” 
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4) powołania Miejskiej Komisji Wyborczej do przeprowadzenia wyborów do Rad 
Mieszkańców Osiedli (druk nr 114) 
 
Projekt uchwały na druku nr 114 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
na druku numer 114?” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Punkt 5.” 
 
5) delegowania przedstawicieli Rady Miasta Płocka do Płockiej Rady Sportu (druk 
nr 104) 
 
Projekt uchwały na druku nr 104 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
na druku numer 104?” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, punkt 6.” 
 
6) sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy-Miasto Płock oznaczonej jako działka nr 62/19 i działka nr 62/20 o łącznej 
powierzchni 0,2329 ha położonej w Płocku przy ul. Targowej, na rzecz 
dotychczasowego użytkownika wieczystego (druk nr 105) 
 
Projekt uchwały na druku nr 105 stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego macie Państwo jakieś pytania, uwagi? Pan radny 
Maliszewski.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„Ja, Pani przewodnicząca, poprosiłbym o kilka zdań wprowadzenia w tym temacie.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo proszę osoby, które mogłyby nam przybliżyć temat o…” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„… o sprzedaży tej działki.” 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „… o sprzedaży działki.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: 
„Znaczy, mnie to zastanawia… Pan prezydent będzie, tak? Mnie zastanawia kwota 288 
tysięcy. Ja rozumiem, że ten Pan był wieczystym… miał to.. ten teren w użytkowaniu 
wieczystym. I tutaj te wyliczanki: 3 procent to jest 20 razy 480. Jakby Pan nam kilka zdań  
o tym powiedział.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Tak, oczywiście. To jest wzór, który ostatnio też został przyjęty w ubiegłym roku przez radę 
miasta. Ogólnie przyjęta formuła w momencie kiedy użytkownik wieczysty występuje  
o wykupienie po wielu, wielu latach. Tutaj po ponad 20 latach. Została ta nieruchomość… 
Chęć wykupienia, bo to jest inwencja twórcza i chęć ze strony użytkownika dotychczasowego. 
Ta formuła to jest formuła, która opiera się między innymi o ilość lat użytkowania, która jest 
odejmowana od wartości, która jest wartością operatową. Czyli załóżmy… W tym przypadku 
była to wartość około 450 tysięcy… już dokładnie powiem…” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „480.” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„480 tysięcy. Dokładnie tak. Czyli 480 tysięcy i od tego odejmujemy wartość, której…” 
 
Pani Beata Pomianowska Dyrektor Wydziału Obrotu Nieruchomościami Gminy i Mienia 
Skarbu Państwa powiedziała [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Tak, tak, dlatego zacząłem od tej, że wartość jest 480 i tutaj mamy tą wartość 3 procent. 
Inna jest wartość jeżeli jest to nieruchomość usługowa, a inna jeżeli jest to na inne cele.  
I… Skąd się wzięło – przypomnij mi, Pani dyrektor – te 20?” 
 
Pani Beata Pomianowska Dyrektor Wydziału Obrotu Nieruchomościami Gminy i Mienia 
Skarbu Państwa powiedziała: „[głos z sali niezrozumiały]. Dzień dobry Państwu. Jeżeli chodzi 
o ustalenie ceny sprzedaży to jest kwota wynikająca z operatu szacunkowego – 480 tysięcy – 
razy 20 razy stawka procentowa. Ponieważ to jest grunt oddany pod usługi to jest trzy 
procent. I te 200 tysięcy z kawałkiem, które płaci nam użytkownik wieczysty to jest wynik 
tego działania.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: 
„Znaczy, mnie zastanawiała ta kwota 288 tysięcy. Jest to atrakcyjna – tak? – cena za tą 
działkę, więc nie widziałem jak to zostało wyliczone te 20 razy 480 i razy 3 procent.” 
 
Pani Beata Pomianowska Dyrektor Wydziału Obrotu Nieruchomościami Gminy i Mienia 
Skarbu Państwa powiedziała: „Takie działanie podaje nam Ustawa o gospodarce 
nieruchomościami i wynika to również z uchwały podjętej w grudniu zeszłego roku. Jeżeli 
ktoś płaci jednorazowo to jest 20 razy wartość razy stawka, natomiast jeżeli użytkownik 
wieczysty chciałby, aby opłata została rozłożona na raty to wtedy jest 25 razy wartość razy 
trzy procent.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „OK, 
dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękujemy za wyjaśnienie. Szanowni Państwo, czy jeszcze 
jakieś pytania do tego punktu? Nie widzę. Zatem kto z Państwa radnych jest za pozytywną 
opinią projektu uchwały na druku numer 105? Poproszę o podsumowanie.” 
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Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Szanowni Państwo, kolejny punkt, punkt 7 
dzisiejszego posiedzenia.” 
 
7) wyrażenia zgody na złożenie przez Gminę-Miasto Płock wniosku  
o dofinansowanie na konkurs oraz przyjęcie do realizacji przedsięwzięcia 
polegającego na wymianie źródeł ciepła i poprawie efektywności energetycznej 
instytucji edukacyjnych (druk nr 109) 
 
Projekt uchwały na druku nr 109 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Kto z Państwa radnych ma pytania do tego punktu?” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Tak, 
ja mam pytanie.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Proszę.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Do 
kogo kierować? Do Pani? Bo tutaj staramy się o środki unijne, tak? I między na 
termomodernizację Szkoły Podstawowej nr 11. Tak jak wiemy, już to jest robione, tak?  
Termomodernizacja jest w trakcie właśnie w Szkole Podstawowej nr 11, więc czy… Ja 
rozumiem, że tak możemy…” 
 
Pan Artur Zieliński Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Rozwoju i Inwestycji powiedział: 
„Ależ oczywiście, że tak. Tutaj pod dużym czujnym nadzorem również służb Pani dyrektor. 
Mamy w tej chwili wytypowane kilka budynków, które zgodnie z zasadami tego konkursu, na 
który możemy składać wniosek, są jeszcze w trakcie realizacji albo jakiś jeden etap będzie 
realizowany później. Tak że w przypadku wielu szkół mamy rozłożoną termomodernizację na 
kilka lat ze względu na koszty. W związku z powyższym – mówiąc kolokwialnie – łapiemy się 
dzisiaj na ten termin, w którym jesteśmy w trakcie realizacji i możemy refundować te środki.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „OK. 
Dziękuję.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękujemy. Jeśli nie ma więcej pytań, to bardzo proszę  
o zagłosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku 
numer 109? Proszę o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Punkt 8.” 
 
8) wyrażenia zgody na realizację przez Gminę-Miasto Płock projektu pn.: „Szansa 
na sukces” współfinansowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 
Mazowsza 2021-2027 (druk nr 110) 
 
Projekt uchwały na druku nr 110 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu Państwo macie pytania? Nie widzę pytań. 
Zatem – szanowni Państwo – przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 
pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonego na druku numer 110? Bardzo proszę  
o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
 
9) ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku, klubie dziecięcym  
i u dziennego opiekuna prowadzonych przez Gminę-Miasto Płock oraz maksymalnej 
wysokości opłaty za wyżywienie (druk nr 112) 
 
Projekt uchwały na druku nr 112 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytanie? Bardzo proszę.”  
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „[głos niezrozumiały].” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Może drugi? Nie? W ogóle? Technicznie nie mamy mikrofonu. Jest.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Pani Przewodnicząca! Szanowni Państwo! 
Chciałbym może nie w dyskusji, a chociaż zapewne będzie w tym punkcie być może jakaś 
dyskusja, ale złożyć wniosek w imieniu radnych Prawo i Sprawiedliwość do uchwały Rady 
Miasta Płocka, projektu uchwały Rady Miasta Płocka w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
pobyt dziecka w żłobku, klubie dziecięcym i dziennego opiekuna prowadzonych przez  
Gminę-Miasto Płock oraz maksymalnej wysokości opłaty na wyżywienie. Wniosek polega na 
wprowadzeniu następujących zmian do tego projektu uchwały. Po pierwsze, w tytule uchwały 
skreśla się słowa: oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. I punkt drugi:  
w paragrafie 2 skreśla się punkt 5. Krótkie uzasadnienie. Jak sądzę, jak sądzimy intencją 
ustawodawcy była pełna rekompensata dla rodziców opłat za pobyt dzieci do lat 3  
w żłobkach, klubach dziecięcych, u opiekunów itp. Projekt niniejszej uchwały zakłada 
podwyżkę opłat za pobyt, która jest neutralna dla rodziców, opiekunów prawnych,  
a jednocześnie powoduje wzrost wpływów do budżetu miasta z tego tytułu o około  
460 tysięcy złotych na miesiąc, w skali roku to tworzy kwotę około 5,5 miliona złotych. 
Projekt zakłada również podwyżkę opłat za wyżywienie do kwoty około 470 złotych za 
miesiąc na dziecko, co stanowi kwotę około 190 tysięcy złotych na miesiąc. Po zwolnieniu 
wszystkich dzieci z opłat – taki jest sens tego wniosku – za wyżywienie budżet miasta Płocka 
zyska i tak ponad 270 tysięcy złotych za miesiąc, w skali roku stworzy to kwotę ponad  
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3,2 miliona złotych. Rodzice natomiast bardzo realnie i pozytywnie odczują proponowaną 
zmianę zachowując na inne ważne potrzeby ponad 4,7 tysiąca złotych na rok. Proszę  
o przegłosowanie tej zmiany w imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo będę prosiła o złożenie wniosku w formie pisemnej,  
a szanownych Państwa będę prosiła o głosowanie w tej sprawie. Pani chce.. Tak? Pani chce…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Poprosimy może tutaj do mównicy, żeby było Panią słychać, 
dobrze?” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Dzień dobry jeszcze raz. Może w kwestii tego co tu zostało powiedziane to tylko 
takie parę zdań wyjaśnień. Maksymalna wysokość opłaty za wyżywienie to jest zapis, który 
wynika z Ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3, czyli są to kompetencje Rady Miasta 
Płocka i funkcjonuje to na podstawie ustawy. Zgodnie z tym co jest u nas w mieście w roku 
2011 rada miasta ustaliła maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie i to jest 5 procent 
minimalnego wynagrodzenia za pracę i dalej ustawa mówi, że rada miasta ustala 
maksymalną wysokość. Natomiast jaka ta wysokość jest faktycznie określa – zgodnie ze 
statutem – dyrektor żłobka. W naszych żłobkach na dziś jest to 7, w jednym żłobku, numer 
2, jest to 8 złotych takiej dziennej stawki żywieniowej. Tak że skreślenie tego w ogóle  
z uchwały będzie jak gdyby niezrealizowaniem tego zapisu ustawy, który mówi, że rada 
miasta taką wysokość ustala. Nie ma innego… Jeżeli faktycznie wejdzie ta uchwała, traci moc 
uchwała z roku 2011, więc nie będzie innego dokumentu, który nam to ureguluje. To takie 
pierwsze wyjaśnienie. Natomiast drugie to tylko powiem tyle, że te 1500 złotych, które 
wchodzi od 1 października to jest opłata za pobyt. Zgodnie z ustawą w żłobku rodzice 
ponoszą… Tą Ustawą o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 w żłobku rodzice ponoszą dwie 
opłaty. Dwie odrębne, których ta ustawa Aktywny rodzic w ogóle nie dotyka opłaty za 
wyżywienie, czyli to 1500 złotych to jest tylko i wyłącznie opłata za pobyt i uchwała Aktywny 
rodzic mówi o opłacie za pobyt, o dofinansowaniu tej opłaty. Więc kwestia tylko taka, że 
właśnie jak wypadnie nam maksymalna wysokość opłaty za wyżywienie to pytanie jak 
właśnie będą realizowane zapisy Ustawy o opiece nad dziećmi w wieku do lat 3.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Mówi Pani o tej z 2011?” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Mówię o tej z  2011. Tak. Bo można sobie ustalić na przykład… Mogę sobie 
teraz razem z Państwem myśleć. Może na przykład rada miasta ustalić maksymalną wysokość 
opłaty za wyżywienie w kwocie 0 złotych…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Właśnie do tego zmierzamy.” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „… To jak gdyby jest to i zrealizowanie celu Państwa, i zrealizowanie zapisów 
ustawy i dalej pozostajemy w statucie.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Czyli sięgamy do tej z 2011.” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Bo to uchwałą uchylamy tą z 2011.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Można? Można?” 
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Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Jasne, bardzo proszę.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Można się włączyć do dyskusji jeśli to jest 
możliwe, bo…” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „OK, ja interpretowałem tą… ten zapis ustawy  
i dalej idące uchwałę rady miasta z 2011 roku jako kompetencje samorządu, z którego może 
skorzystać samorząd lub nie. Natomiast jeśli Pani autorytatywnie stwierdza, że rada miasta, 
każdy samorząd musi odnieść się do tego zapisu ustawy – to po pierwsze – po drugie, jeśli 
Pani sugeruje, że zastąpienie tego wniosku, który przedstawiłem o wykreślenie punktu 5 
ustalić maksymalną kwotę w wysokości 0 złotych jest zgodne z prawem… Dlaczego pytam  
o to? Dlatego, że rada miasta podejmuje wszystkie uchwały w oparciu o opinię radcy 
prawnego, który tutaj nadzoruje przygotowanie wszystkich uchwał. I czy radca prawny nie 
zakwestionuje na sesji nam takiego zapisu dotyczącego 0 złotych? Jeśli nie, to ja jestem 
gotów tutaj na własną odpowiedzialność w imieniu klubu zmienić treść tego wniosku dlatego, 
że on i tak sprowadza się do tego samego celu, więc tutaj nie będzie żadnego problemu ze 
zmianą. Intencja jest dokładnie taka sama. Czy wykreślić punkt 5 czy 0 złotych  
w konsekwencji finansowej będzie dokładnie to samo.” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Znaczy, ja też jak gdyby tutaj właśnie próbuję uporządkować te dwie opłaty, bo 
jeżeli zostaje cały zapis w uchwale, który mówi, że opłata za pobyt dziecka w żłobku to jest 
1500 złotych…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Co do tego nie ma sporu. Nie, nie, to…” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „… to tą opłatę…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „… to jest ustawa i jest OK.” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Tak, ale w tą opłatę za pobyt nie wchodzi wyżywienie.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Nie wchodzi?” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Nie wchodzi.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Tak, tak, zgadza się.” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „I dlatego mówię: próbuję sobie ten Państwa pomysł jak gdyby uporządkować 
jeszcze z tym co…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Nasz pomysł dotyczy tylko i wyłącznie 
wyżywienia. Ja tam przytoczyłem owszem kwoty przychodów nowych, które będzie miała 
gmina dla porównania w uzasadnieniu, a nie w treści uchwały tylko i wyłącznie.” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Jeszcze tutaj na szybko spróbuję to znaleźć, ale Ustawa o opiece nad dziećmi  
w wieku do lat 3 mówi, że rodzice… Już jestem… Artykuł 23: rodzice są zobowiązani do 
ponoszenia opłat za pobyt oraz wyżywienie dzieci w żłobku.” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Dobrze, ale jak zmienimy na 0 to będzie OK.” 
 
Pani Anna Stępień Główny Specjalista w Wydziale Zdrowia i Spraw Społecznych 
powiedziała: „Ja tylko jak gdyby próbuję tutaj całą informację Państwu przekazać.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Dobrze, dobrze. Pani Przewodnicząca! Jeśli 
można wobec tego zmienić ten…” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Będę potrzebowała na piśmie zmieniony wniosek.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Tak, tak, oczywiście, oczywiście. Na taki, iż nie 
wykreślamy w tytule tej opłaty za wyżywienie co jest logicznym ciągiem i wprowadzamy 
zamiast kwoty 0,5 procenta najniższej krajowej kwotę 0 złotych.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo poproszę…” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Ja za chwilę to przeniosę na wniosek.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „… o wniosek na piśmie. Pan…” 
 
Pan radny Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: 
„Właśnie, bo ja chciałem do tego nawiązać, że został złożony formalnie wniosek z prośbą  
o przegłosowanie, więc rozumiem, że ten wniosek zostanie wycofany…” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Wycofany.” 
 
Pan radny Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „…  
i zostanie złożony drugi wniosek.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział [z sali]: „Tak, tak.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tak powiedział Pan radny.” 
 
Pan radny Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: 
„Ale.. Teraz jesteśmy w tym punkcie i…” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „I zaraz będzie wycofany.” 
 
Pan radny Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: 
„Jeszcze nie jest wycofany.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Ja usłyszałam, że będzie wycofany i będzie złożony nowy.” 
 
Pan radny Roman Siemiątkowski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Jest 
złożony, więc… Nie słyszę, żeby Pan radny wycofał, powiedział: wycofuję wniosek.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Powiedział…” 
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Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Drogi Panie Radny! Niniejszym oficjalnie 
wycofuje złożony kilka minut temu wniosek, żeby formalności stało się zadość w protokole.  
I składam w imieniu klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość wniosek dotyczący zmiany 
uchwały, o której… projektu uchwały, o której mówimy w zakresie w paragrafie 2 kwotę  
0,5 procenta najniższej krajowej zastąpić kwotą 0 złotych.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dobrze, czyli wycofujemy… wycofujecie Państwo jako klub wniosek, 
będzie złożony nowy. A ja mam pytanie do Pana mecenasa: czy coś do tego chciałby Pan 
jeszcze powiedzieć, jakieś uzupełnienie? Nie?” 
 
Pan Jarosław Szumański adwokat reprezentujący Urząd Miasta Płocka powiedział: „To 
znaczy, bo tutaj była mowa czy taki zapis jest dopuszczalny. Ja powiem szczerze, że ja się tu 
nie podejmę w tym momencie oceny, ale obiecuję, że na pewno do jutrzejszej sesji sprawdzę 
orzecznictwo, bo tutaj było już to pytanie czy zapis taki, że ustanowienie tej maksymalnej… 
bo jeżeli ustawa mówi – tak jak Pani wskazuje – że rada miasta ma obowiązek określić tą 
maksymalną kwotę i pytanie takie czy zapis taki, że ustala się te maksymalne kwoty na  
0 złotych nie zostało gdzieś wcześniej może zakwestionowane, być może jakiś samorząd coś 
takiego próbował jako swego rodzaju obejście prawa, ale to – mówię – to jest… w tym 
momencie nie podejmę się oceny, natomiast z pewnością do jutrzejszej sesji postaram się 
taką analizę przeprowadzić czy z takim zapisem mieliśmy wcześniej do czynienia, oczywiście 
jeżeli ten wniosek będzie dalej też na sesji procedowany.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Bardzo dziękuję. Dobrze, czyli wniosek został wycofany. Drugi jest 
teraz w trakcie składania, tak?” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Tak.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Poczekamy chwilkę.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Owszem my chcieliśmy zgłosić to na sesji, 
natomiast Pan przewodniczący Jaroszewski zawsze nas tutaj mobilizuje, żeby najpierw na 
komisjach, żeby nie zaskakiwać wszystkich i to jest tylko i wyłącznie motywem.” 
 
[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Żeby mieli lepiej rodzice.” 
 
Pan radny Tomasz Maliszewski Wiceprzewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział:  
„Ja wiem, tylko czy może być 0 złotych za wyżywienie.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „My głosujemy na razie tylko za przyjęciem wniosku tak naprawdę. 
My nie głosujemy treści uchwały.” 
 
Pan Jarosław Szumański adwokat reprezentujący Urząd Miasta Płocka powiedział: „Tak, 
tak. Szanowni Państwo, ewentualne przyjęcie tego wniosku dzisiaj na komisji nie oznacza, że 
w takiej treści uchwała trafia jutro na sesję, bo wnioskodawcą uchwały jest Pan prezydent   
i jakby… Jak rozumiem to będzie… jeżeli taki wniosek zostanie przegłosowany, że jest 
wniosek komisji o zmianę i to na sesji ponownie będzie musiało być oczywiście 
przeprocesowane. Tak że to nie jest tak, że tutaj Państwo możecie w jednej komisji zmienić 
projekt, który został przedstawiony wszystkim komisjom wcześniej.” 
 
Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „My nie chcemy zaskakiwać.” 
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[głosy z sali niezrozumiałe] 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „Można jeszcze raz odczytać przed głosowaniem?” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Tak. Bardzo proszę.” 
 
Pan radny Mirosław Milewski powiedział: „W imieniu klubu radnych Prawa i Sprawiedliwości 
zgłaszam wniosek do uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobku 
itd. polegający na tym, iż w paragrafie 2 ustęp 5 słowa: w wysokości 0,5 procenta 
minimalnego wynagrodzenia za pracę zastępuje się słowami: w wysokości 0 złotych.” 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, dwie minuty przerwy zarządzam.” 
 
Po dwóch minutach przerwy Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, 
Budżetu i Gospodarki Finansowej wznowiła obrady. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję, szanowni Państwo. Przejdziemy do głosowania tego 
wniosku formalnego. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem wniosku klubu Prawa  
i Sprawiedliwość?” 
 
Wynik głosowania (wniosek radnych klubu Prawo i Sprawiedliwość): 
- 2 głosy – za, 
- 3 głosy – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Wniosek został odrzucony i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „3 głosy za, 2 głosy przeciw, 1 brak głosu. Przepraszam: 3 przeciw, 
2 za, 1 brak głosu. Dziękuję bardzo. Wniosek został odrzucony. Szanowni Państwo, punkt 10: 
wyrażenie zgody na udział Gminy-Miasto Płock w projekcie partnerskim pod nazwą…” 
 
[głos z sali niezrozumiały] 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „OK, przepraszam, faktycznie. Szanowni Państwo, jeszcze raz druk 
numer 112. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej 
na druku numer 112?” 
 
Wynik głosowania: 
- 3 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 2 głosy – wstrzymujące się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, punkt 10.” 
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10) wyrażenia zgody na udział Gminy-Miasto Płock w projekcie partnerskim pn.: 
„Zwiększenie samodzielności seniorów w miejscu ich zamieszkania (RMR)” 
współfinansowanym ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego Plus  
w ramach Programu Fundusze Europejskie dla Mazowsza 2021-2027 (druk nr 113) 
 
Projekt uchwały na druku nr 113 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego punktu jakieś pytania? Nie widzę. Szanowni Państwo, 
kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 113? 
Proszę o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
- 5 głosów – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 0 głosów – wstrzymujących się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Dziękuję. I szanowni Państwo punkt 11.” 
 
11) przyjęcia Programu współpracy Gminy-Miasto Płock z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok (druk nr 117). 
 
Projekt uchwały na druku nr 117 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy do tego pytania bądź uwagi? Nie widzę. Zatem kto z Państwa 
radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały na druku numer 117? Proszę  
o podsumowanie.” 
 
Wynik głosowania: 
- 4 głosy – za, 
- 0 głosów – przeciw, 
- 1 głos – wstrzymujący się. 
 
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Szanowni Państwo, wyczerpaliśmy porządek. Sprawy różne.” 
 
Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad pkt. 5 
Sprawy różne. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Czy w sprawach różnych ktoś chce zabrać głos? Nie widzę. Nie 
mamy również żadnej korespondencji.” 
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Ad pkt. 6 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Pani radna Marta Krasuska Przewodnicząca Komisji Skarbu, Budżetu i Gospodarki 
Finansowej powiedziała: „Zatem kończymy dzisiejsze posiedzenie. Bardzo Państwu dziękuję 
za udział.” 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 

Przewodnicząca 
Komisji Skarbu, Budżetu  
i Gospodarki Finansowej  

/-/ Marta Krasuska 
 
 
 
 
Protokołowała: 
/-/ Małgorzata Danieluk 
 
 
 
 
 
 


